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Protokół nr 14/20 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 20 lutego 2020 r. 
 

Na ogólną liczbę 7 członków w posiedzeniu uczestniczyło 6, zgodnie z listą obecności. 
 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności 
 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zajęcie stanowiska w sprawie realizacji uchwal podjętych przez Radę w IV kwartale 

2019 roku /druk 335 / 

3. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

         Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan Stanisław Oszkinis - 

Przewodniczący Komisji. Przedstawił następnie  proponowany porządek posiedzenia. 

         Komisja  nie zgłosiła uwag i jednogłośnie  przyjęła porządek jak wyżej. 
 

Ad. 1 

 Przewodniczący poprosił o uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Komisja uwag nie zgłosiła i protokół przyjęła.   

 

Ad. 2 

 Przewodniczący wprowadzają do tematu zwrócił uwagę, że radni materiały 

otrzymali, prosi więc o zapytania i sugestie. 

 Członkowie Komisji  uwag do przedłożonego materiału nie zgłosili.  Komisja  5 

głosami za, przy braku przeciwnych i  wstrzymujących  przedłożoną informację o 

realizacji uchwał podjętych przez Radę w IV kwartale 2019  przyjęła.  
 

Ad. 3 
 

W sprawach różnych radny Andrzej Podsiadło zwrócił uwagę, że w dniu 

wczorajszym odbyła się konferencja prasowa na temat dotowania sportu. Zastanawia 

się, czy komisja nie powinna zrobić wstępnego rozeznania  w temacie, ponieważ 

dwóch znanych działaczy sportowych ma duże pretensje do Prezydenta. Dodał, że nie 

wie, na ile jest to uzasadnione, ale uważa, że Komisja powinna tym się zająć, bo w 

pewnym momencie ktoś radnych rozliczy, że jako Komisja nic nie zrobili.  

Radna Hanka Gałązka zabierając głos zwróciła uwagę, że z tego, co jej 

wiadomo, to podział środków jest w drodze konkursu, a więc są określone kryteria i nie 

jest pewna, czy jest rola Komisji Rewizyjnej to sprawdzać, od tego jest Komisja Sportu. 

Radny Wiesław Grzymała zauważył, że skoro są zasady, to  można sprawdzić, 

czy podział nastąpił zgodnie z przyjętymi zasadami. Zauważył, że Komisja Rewizyjna 

jest od kontroli, a więc Rada powinna to zlecić Komisji. Jeżeli zostanie zgłoszony na 
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sesji wniosek i Rada to zleci, to  Komisja tym się zajmie.  

Radna Hanka Gałązka kontynuując wypowiedź zwróciła uwagę, że opiniująca 

Rada Sportu jest przy Prezydencie i od tego powinno się wszystko zaczynać. 

Radny Andrzej Podsiadło kontynuując wyjaśnił, że z tego, co słyszał, to ci 

panowie mają pretensję do  tego zespołu ds. sportu przy Prezydencie. 

 Radny Wiesław Grzymała zabierając ponownie głos zwrócił uwagę, że jeżeli  ci 

panowie mają pretensję, niech złożą skargę do Rady i wówczas będzie to rozpatrywała  

Komisja wskazana przez Radę, czy zasady zostały zachowane. Zwrócił uwagę, że 

Komisja Rewizyjna powinna badać jakiś obszar, a nie zajmować się jednym 

wydarzeniem.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 

  Przewodniczący  Komisji 
 

     Stanisław Oszkinis 

Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 
Komisji Rewizyjnej 

z dnia 20 lutego 2020 r. 
 
 
 
w sprawie  Informacji o realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych w IV kwartale 2019 r. 
/druk nr 335/ 
  

 

 Komisja Rewizyjna Informację o realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych w 

IV kwartale 2019 r. /druk nr 335/ analizowała na posiedzeniu w dniu 20 lutego 2020 r.  i 

po   analizie   przedłożony materiał  zaopiniowała  pozytywnie  5 głosami za, przy   

braku przeciwnych i    wstrzymujących oraz  wnosi do Wysokiej Rady o jego przyjęcie. 

 

                 Przewodniczący   

               Komisji Rewizyjnej 

 

               Stanisław Oszkinis 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


